
Zápis z členské schůze BD BURE konané dne 27.června 2014 

1. Zahájení členské schůze provedl v 18,30 hodin předseda představenstva Pavel Důra, uvítal členy a 

poděkoval panu Tomíčkovi a panu Vondrákovi za zajištění občerstvení a vedl schůzi takto: 

2. Poděkoval za provedení nového plastového oplocení travnatého pozemku a úpravu záhonu členům 

p.p. Vondrákové, Šoberové, Tomíčkovi, Vondrákovi, Kubešovi a Důrovi. 

3. Seznámil přítomné členy družstva s cenovou nabídkou stavební firmy Saitz Milan dvou variant 

zateplení "krčku" s tím, aby si členové rozmysleli, kterou variantu podpoří: 

A - zateplení pouze stropu polystyrénem tl.5cm  v ceně zednických prací 17900,-Kč 

B - zazdění dveřních otvorů,betonová podlaha,zateplení stěn krčku zvenku polystyrénem tl.8cm,omítky v 

ceně zednických prací 55611,-Kč, plus 2x plas.okno 60x60cm a plast.dveře 100x200cm v ceně Bauhausu 

max. 13000,-Kč, celková konečná cena by představovala do 70000,-Kč 

4. BD BURE má nové internetové stránky podle § 636 NOZ, které zhotovil a obsluhuje Ing. Miroslav 

Hlásek, adresa www.bdbure.cz 

5. Byla představena nová členka bytového družstva slečna Klára Kovandová, která bude bydlet v bytě č.2, 

Budivojova, po Ulrichových. 

6. Vzhledem k odstěhování pana Ulricha - člena kontrolní komise druřstva, byla provedena tajná volba 

nového člen kontrolní komise. 

Přítomno v době volby bylo 11 členů ze 17 stávajících, volební komise ve složení paní Šoberová a paní 

Důrová rozdala volební lístky a po sečtení konstatovala, že novým členem kontrolní komise bytového 

družstva BURE byla jednomyslně (jedenácti hlasy) zvolena paní Zdeňka Vondráková, bytem Resslova 

1552/29, České Budějovice. 

7. Poté paní Tanzerová provedla vyúčtování s přítomnými členy družstva, za což jí také děkuji a pak již 

následovalo občerstvení a diskuze. 

8. Na dotaz paní Švarcové, kolik má družstvo na účtě peněz, odpověděla účetní paní Tanzerová, že k 

31.5.2014 má družstvo na účtě 644000,-Kč. 

9. Pro vaše vyjádření budou obě varianty zateplení "krčku" vyvěšeny na nástěnkách obou vchodů, tzn. v 

Resslově a v Budivojově, abyste mohli rozhodnout, pro kterou variantu hlasujete a aby případné 

zateplení proběhlo do podzimu. 

 

V Českých Budějovicích 30.6.2014                   Zapsal: 

                                                                                       

Pavel Důra, předseda představenstva  

www.bdbure.cz


 


